

Date: June 7, 2020

التاريخ: 7 يونيو 2020

H.E. Hassan Abdul Rahman Al Serkal

سعادة/ حسن عبدالرحمن السركال - المحترم -

Executive Vice President

نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات

Chief Operations Officer (COO)

رئيس قطاع العمليات

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

Dubai -UAE

دبي - إ.ع.م

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

Subject: Announcement of the Nominees for Damac Properties Dubai Co PJSC Board of Directors' Elections

الموضوع: الإعلان عن أسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع)

With reference to the announcement on the opening of nomination for membership of the Board of Directors of Damac Properties Dubai Co PJSC, and in compliance with the requirements of Federal Law No. (2) of 2015 regarding Commercial Companies, the Decision of the Chairman of the SCA Board of Directors No. (3/R.M) of 2020 Concerning Corporate Governance Guide for Public Joint-Stock Companies, and the Articles of Association of the Company, we would like to inform you that the nomination period for membership of the Board of Directors has ended, and we received the below completed applications for membership of the company's Board of Directors. The applications were approved by the Nomination and Remuneration Committee and they are as follows:

بالإشارة الى الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة شركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع)، وامتثالاً لمتطلبات القانون الاتحادي رقم (2) لعام 2015 بشأن الشركات التجارية ودليل حوكمة الشركات المساهمة العامة المرفق بقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 والنظام الأساسي للشركة، نود إعلامكم بأن فترة الترشيح لعضوية مجلس الإدارة قد انتهت، وقد تقدم السادة التالية أسماؤهم بطلبات مكتملة لعضوية مجلس إدارة الشركة وتم اعتماد تلك الطلبات من قبل لجنة المكافآت والترشيحات:

1. Mr. Hussain Sajwani - Executive
2. Mr. Farooq Arjomand - Independent/Non-Executive
3. Mr. Sofyan Al Khatib - Non-Independent/Non-Executive
4. Mr. Nabil AlYousuf - Independent/Non-Executive
5. Mr. Yahya Nooruddin - Independent/Non-Executive
6. Ms. Naila Moosawi - Independent/Non-Executive
7. Ms. Mireille Babti - Independent/Non-Executive
8. Mr. Deepak Chopra - Independent/Non-Executive

1. السيد/ حسين علي حبيب سجواني - تنفيذي
2. السيد/ فاروق محمود أرجمند - غير تنفيذي/مستقل
3. السيد/ سفيان عدنان الخطيب - غير تنفيذي/غير مستقل
4. السيد/ نبيل علي اليوسف - غير تنفيذي/مستقل
5. السيد/ يحيى إبراهيم نور الدين - غير تنفيذي/مستقل
6. السيدة/ نيلة منير مير موسوي - غير تنفيذي/مستقل
7. السيدة/ ميريل بابتي - غير تنفيذي/مستقل
8. السيد ديباك تشوبرا - غير تنفيذي/مستقل

Head Office:
Executive Heights, Barsha Heights
P.O. Box 2195, Dubai, UAE
Tel: 04 373 1000
Fax: 04 332 1961
Website: www.damacproperties.com

Registered Details:
Damac Properties Dubai PJSC
Commercial Register No.300068
Capital: AED 6,050,000,000

تفاصيل التسجيل:
شركة داماك العقارية دبي ش.م.ع
سجل تجاري رقم 300068
أ.م.ع: 6,050,000,000 درهم



المقر الرئيسي:
أكسيكتيف هايتس، بارشا هيجتس
ص.ب 2195، دبي، إ.ع.م
هاتف: 373 1000
فاكس: 332 1961
موقع الانترنت: www.damacproperties.com

Voting electronically on election of the members of Board of Directors will be opened at 05:00 pm on June 10, 2020 and will be closed at 05:00 pm on June 11, 2020.

سيتم فتح باب التصويت الكترونياً على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة في الساعة الخامسة مساءً من يوم الأربعاء الموافق 10 يونيو 2020 وسيغلق في تمام الساعة الخامسة مساءً من يوم الخميس الموافق 11 يونيو 2020.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Maher El Bilbeisi
Company Secretary



ماهر البلبيسي
أمين سر مجلس الإدارة

